
Danapilen 
Året 
2023 

En 
berättelse 



Det gångna året 
i korthet 

 

JSM inne i Norrköping blev årets höjdpunkt. 

Den 25-26 mars i Norrköping fick Danapilen för första gången på länge en 
pallplats i lag. I klassen Barebow, U16. 

Lagsilver ordnade Emil, Livia och Linnea.  De vann 
alla matcher fram till final, där Lindome blev det 
starkare laget.  Individuellt blev det en mager 
medaljskörd, Emil vann brons och Linnea missade 
pallplatsen efter lika och en särskjutning.  

JSM ute i Skåne blev en varm upplevelse. 

Medaljskörden: Linnea Guld U16 3D och Fält ; 
Niki Brons i U21 3D;    
Tova Guld i U21 Långbåge 3D och Fält; Johanna 

Silver U21 Fält; Josefin Brons U16 tavla 

Danapilen blev näst 
största truppen på JSM inne 
2023



Fina provapådagar. Vi hade 3 prova-på tillfällen, 
inga dubbelpass denna gång, två gånger på våren och 
ett tillfälle i höstas. Totalt hade vi 86 personer som 
provade bågskytte mot föregående års 132 och endast 
30% blev medlemmar mot föregående års 72%. Det var 
fina prova-på dagar där många ställde upp och hjälpte 
till. Alla gav sitt yttersta och dagarna blev lyckade. Vi 
hade tur med vädret, regnet lurade men det blev fint 
väder under skyttet.. 

Vi hade tyvärr inga event eller träningsläger under 2023. 
Det enorma Ideella arbete alla ställt upp med under året 
har varit till en fantastisk hjälp. 

Nordiska mästerskapen NUM. Vi fick iväg endast en skytt till Narvik, Norge i 
somras, Niki som sköt i Recurve U21 Recurve. Det blev 
en mycket lärorik resa och vi tackar 
Bågskytteförbundet som tog hela kostnaden för resan 
och tävlingen. 

2023 blev ett 
magert år i 
tävlingsframgångar. 

Klubbens mest 
framgångsrika skytt blev 
Jonas Leksell. Jonas vann alla 
3D tävlingar han ställde upp 

på 
och däribland 3D-SM. Bland 
Juniorerna var Linnea och Emil 
de mest framgångsrika 

Nya medlemmar. Lite färre än 2021 och 2022 
men ändå till årsskiftet fick vi ett 40-tal nya medlemmar 2023.  

Men tyvärr slutade nästan lika många under vintersäsongen, 
trolig orsak är den innehall som vi fått tilldelat av Danderyds kommun. Hallen är för liten, 
för att bedriva bågskytteträningar. 

NUM 2023

SM Inne



Många Recurveskyttar. Vi har de senaste åren satsat på att få in fler 
Recurveskyttar till klubben och det har varit trögt. Inga nya Recurveskyttar under 2023. 
Recurve är den enda olympiska grenen inom bågskytte.  

 

Armborstgruppen växer. Tillsammans med 
Anders och Marika, våra mest meriterade skyttar med 
flertalet VM-guld, är vi nu 12 armborstskyttar i 
klubben och med det en av de största 
armborstklubbarna inom Svenska Armborst Unionen 
SAU. (Vi har inga som skjuter medeltids armborst.) 

Arbetsdagarna blev ganska lyckade och 
vi fick tavlor renoverade, fältbanan röjd, stugan 
målad och även en ny veranda byggd. Vi påbörjade 
flera projekt, som tyvärr inte blev klara. Vissa av de påbörjade projekten måste bli 

färdiga innan vi flyttar ut, bland annat skogsgläntan. 
Skogsgläntan kommer att få en skjutvägg och det 
ska åtgärdas vid nästa tillfälle, troligen i början av 
april.


